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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT  EL DIA 3 DE
FEBRER DE 2010.

1
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

Mislata, 3 de febrer de 2010 Hora: 08,00

Lloc: sala de sessions de la Casa Consistorial
Primera convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió extraordinària, degudament
convocada, es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, Manuel
Corredera Sanchis, els regidors i les regidores:

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
• D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
• SRA- JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
• D. ARTURO SANZ TORRALBA
• D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA

Excusa la seua assistència la regidora Sra. Lucía Moreno Castillo.

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la
corporació. Assistix també la Sra. interventora, Sra. Herminia Gil Llop.
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1. RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA SESSIÓ.

Sotmesa al Ple la ratificació de la urgència de la sessió, s’aprova per dènou vots
a favor (Grup Popular i Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV).

2. APROVACIÓ DE PROJECTES, ACTUACIONS I GASTO SOCIAL
FINANÇABLES A CÀRREC DEL FONS ESTATAL PER A L'OCUPACIÓ I LA
SOSTENIBILITAT LOCAL: RECTIFICACIÓ DE L'ACORD ADOPTAT EL 28 DE
GENER DE 2010.

Abans d'iniciar-se el debat, el Sr. Merenciano Benavent, portaveu del grup
socialista, sol·licita aclariment del Sr. secretari sobre la raó per la qual es porten de
nou tots els projectes a Ple en compte de només aquells que no obstaculitzen en el
Pla E-II.

El Sr. Secretari explica que en tramitar les sol·licituds es van detectar xicotets
errors, així com que algunes memòries no podien acollir-se al Pla, per la qual cosa hi
havia dos opcions, fer una proposta més àmplia i difícil de gestionar, en què
s'especificara el que valia i el que no; o bé, portar una nova proposta que facilitara la
no comissió d'errors i proporcionara més seguretat. Afig que es tracta d'una qüestió
operativa, atés que el fet de tornar a aprovar el ja aprovat no té jurídicament cap
transcendència i, no obstant això, es tractava d'assegurar que no hi haguera cap
error al fer la depuració del que en eixe acord s'havia de rectificar. Afirma que en
adoptar este acord no hi ha cap problema en subsumir l'acord anterior i, el que és
nou, es diu expressament que es rectifica l'anterior.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent, portaveu del grup socialista, i diu
que no hi ha prou amb l'explicació perquè el que ha dit el Sr. secretari ja consta en
l'informe. Afig que el que es va contestar en el Ple anterior a la pregunta que va
realitzar el seu grup municipal, va ser que, si hi havia algun error material, podia
corregir-se, i això sense necessitat de portar l'acord a un nou Ple, sinó només les
propostes que no s'havien aprovat anteriorment.

El Sr. secretari afirma que no pot dir més del que ja ha dit, afegint que no
pretén entrar en un debat amb el portaveu del grup socialista sobre el que va dir i el
que no.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió informativa i de control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de projectes, actuacions i gasto social
finançables a càrrec del Fons Estatal per a l'Ocupació i la Sostenibilitat Local,
rectificant l'acord adoptat el passat 28 de gener, així com de l'esmena presentada pel
Grup Popular.

Pren la paraula, en representació del grup popular proponent de l'esmena,  la
Sra. Rodrigo Carreras, i diu que l'expedient i tots els informes pertinents van passar
ahir per Intervenció perquè foren informats, com s'indica en l'esmena. A última hora
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del matí, prosseguix, se li va cridar per telèfon per a comentar-li que en l'informe que
s'estava emetent o s'anava a emetre es plantejaven dubtes raonables que Delegació
de Govern acceptara un dels projectes, una de les memòries que s'incloïen com a
gasto social, en concret, la concessió de targetes de transport públic,  per un import
de 62.691,30€. Quan es va incloure, prosseguix, el grup popular entenia que tot el
que obstaculitza en el capítol 2 obstaculitza en el fons estatal.

Continua dient que, segons este últim informe d'Intervenció, amb la nova
estructura pressupostària que ha d'arribar enguany, el capítol 2 passa a capítol 4 en
esta partida concreta. Pel que, explica,  quelcom que pareixia clar que podia entrar
presentava ara serioses dubtes i, per això,  amb l'ànim de no perdre un sol euro
d'esta subvenció, i menys encara en gastos socials, han preferit, a pesar de la
pressa de temps, posar una partida de gasto social més segur que entre en el capítol
2, este és el motiu que s'haja  presentat esta esmena.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu d'EUPV, i explica el seu vot
d'abstenció en la comissió dient que, com va comentar en ella, la convocatòria d'este
Ple es deu a un cúmul d'errors, però no és intenció del seu grup impedir la petició de
la subvenció, per la qual cosa votaria a favor si el grup majoritari no comptara amb
els vots necessaris per a l'aprovació d'este punt. Com sí que compta amb ells, diu, el
seu vot serà d'abstenció.

Repetix que es tracta d'una sèrie d'errors que resulten difícils d'entendre en
esta era dels calculadors i fulls de càlcul.

Respecte de l'esmena afirma que, efectivament, va rebre l'informe
d'Intervenció a les sis de la vesprada. Afig que, a la presentació d'esta esmena, la
Sra. interventora haurà d'aclarir i ratificar que ara sí s'està en el marc de la legalitat
que marca el Decret.

Prosseguix dient  que les presses són males conselleres, i sol·licita aclariment
del Sr. secretari en relació amb l'acord adoptat en el passat Ple, ja que, diu, la
proposta d'Alcaldia no contemplava l'esmena del punt cinc, a causa d'això,  va
demanar per escrit que li donaren una certificació de l'acord plenari, on sí s'inclou
l'apartat 5 d'assumir el compromís de no inclusió en el Pressupost municipal per a
l'any 2010 dels projectes d'inversió i actuacions finançables a càrrec del Fons
d'Ocupació i Sostenibilitat Local. Per això, pregunta si en el Ple s'aprova el dictamen
de la comissió o la proposta que fa Alcaldia.

El Sr. secretari explica que el procediment és el de sempre, quan l'esmena es
presenta abans del Ple, es vota en el Ple perquè s'incloga en l'acord;  quan es
presenta en la comissió informativa, la proposta és anterior a la comissió,  per la qual
cosa hi ha proposta d'Alcaldia, esmena i comissió; si la comissió aprova eixa
esmena, el dictamen de la comissió ja la incorpora. En este cas, diu, el que s'aprova
en Ple és el que ha dictaminat la comissió i, afig, l'esmena va quedar incorporada,
per la qual cosa en el dictamen que es va portar ja figurava inclòs eixe punt 5), no
sent necessari votar l'esmena.
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El Sr. García de la Mota considera que el tema no està clar ja que s'han donat
casos en què en una comissió informativa s'han aprovat mocions i documents, i
després l'equip de govern, o Alcaldia, ha decidit no portar-los a Ple, i en este cas el
que hi ha favorit és la proposta  d'Alcaldia que ha decidit què és el que porta.

Afirma que açò ho considera un error i, encara que per això no haja de
perdre's una subvenció, sol·licita un informe jurídic sobre el tema per a no tindre
dubtes d'ara en avant.

Repetix que no entén que s'hagen comés diversos errors, encara que siguen
d'un cèntim, atés que el “excel” no falla. D'altra banda, afig, també hi ha errors en
alguns projectes que es presenten, per exemple, en el programa d'actuació social,
que s'ha eliminat en part atés que no es contemplava l'IVA i, per això, els càlculs
estaven mal fets. Afig que açò, que es va aprovar erròniament en el passat Ple i es
rectifica en este, obliga a la present convocatòria, afirmant que pot compartir amb el
Sr. secretari la conveniència de portar-ho tot i repetir el Ple per a garantir al màxim
que no quede cap projecte sense revisar.

Prosseguix dient que les memòries, com va dir en la comissió, porten dates
d'11 de gener, portant-se a Ple sense haver sigut modificades, i si s'han modificat no
els ha arribat.

Afirma que estos errors suposen un empastre, afegint que de totes les
memòries en què hi ha diferències, els tècnics només informen dos, la d'equipament
i sistemes de radiocomunicació, i l'equipament de sistemes de transmissió i del
Centre Túria; en la resta, que són quatre o cinc, no es diu per què eixes diferències
ino es justifiquen.

Considera que esta no és manera de treballar i, en este sentit, recorda que ja
en un Ple es va fer referència a les deficiències en el funcionament de l'Administració
però, diu, estes no s'atallen i cada vegada es troben amb  més errors. Respecte de la
proposta que es porta a este Ple, diu, a pesar de la pressa amb què s'ha fet este nou
paquet de projectes, està en la línia del que ell haguera presentat, no obstant això,
afig, l'equip de govern ha tingut una altra gran oportunitat per a prendre en
consideració les propostes fetes per l'oposició, socialistes o EUPV, i retrau que el
projecte més urgent, menjador social que obstaculitza en este apartat, no s'haja
tingut en compte.

Per part del grup socialista pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa, i diu que
l'equip de govern ha demostrat, una vegada més, la seua irresponsabilitat i
incapacitat per a fer les coses bé, i tot ho fan corrent i malament.

Continua dient que ja van anunciar el resultat fa sis dies, i la conseqüència ha
sigut la convocatòria d'un nou Ple per a esmenar-hi errors, la qual cosa evidència,
afirma,  que van perduts i fan les coses a trompades. Afig que el pitjor no és que
cometen errors, tenint tots els tècnics de l'Ajuntament a la seua disposició, sinó que
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eixos errors afecten moltes vegades els interessos dels ciutadans i ciutadanes,
recordant, en este sentit, l'error comés en la política d'aparcaments.

 Prosseguix dient que hui el grup popular torna a portar projectes que
inclouran dins del Pla d'Estímul per a l'Economia i Generació d'Ocupació, tractant-se
de projectes que responen a un model que no compartix el grup socialista, perquè la
immensa majoria no són prioritaris per a la ciutat. Recorda que el Govern d'Espanya
ha invertit en esta ciutat més de dotze milions d'euros. 7,8 milions durant l'any 2009,
la qual cosa ha suposat que ja siga una realitat que hui Mislata tinga un centre de
dia, que el carrer Major i príncep d'Astúries estiguen urbanitzades, o que hi hagen
nous vestidors al camp de futbol. Afig que en el 2010  es tornen a invertir quasi 5
milions d'euros amb l'objectiu de generar-hi ocupació, i que Mislata compte amb
noves estructures, servicis i instal·lacions per a generar més benestar als ciutadans.

Considera que l'equip de govern ha tornat a perdre l'oportunitat de donar
solucions a tots els problemes dels mislaters i mislateres, a causa de  la seua falta de
compromís i a la seua incapacitat per a resoldre'ls.

Afirma que no és nou, com va assenyalar en el Ple anterior, que no exigisquen
a la Generalitat que done a Mislata el que corresponga i que solucione la lamentable
situació en què es troben els col·legis públics de Mislata. Tampoc és nou, diu,  la
seua incapacitat per a exigir a Camps que Mislata tinga un nou hospital al servici de
la gent, o  que invertisquen en este municipi perquè els seus ciutadans compten amb
una residència de la tercera edat, o una escoleta pública amb menjador social.

Manifesta que el grup popular porta deu anys desgovernant la ciutat i que ha
sigut incapaç d'oferir un projecte que augmente el benestar dels ciutadans i
ciutadanes que, no obstant això, hui paguen més impostos i taxes, a causa del gasto
descontrolat que es reflectix en l'endeutament més alt de la història d'esta ciutat.

Per tant, diu, el grup socialista no pot donar suport ni compartir estos
projectes, que ja van portar fa sis dies, i en els que no han canviat ni una coma
excepte la correcció d'errors derivats de la seua improvisació.

Assenyala, en relació amb les ajudes socials, que el grup socialista està
d'acord en el seu plantejament, atés que molta gent ho està passant mal com a
conseqüència de la crisi, especialment en esta Comunitat. Afig que espera que  les
dites ajudes no suposen una disminució en el pressupost de 2010, o servisquen per
a disminuir el gasto corrent perquè continuen malgastant, o perquè facen un fons i
servisca per a pagar els quatre milions d'euros que hauran de pagar a FOCSA i
tampoc per a pagar el que la Generalitat hauria de pagar, com per exemple, la unitat
d'atenció primerenca. En este sentit, afig,  l'any passat el grup popular ja va demanar
una subvenció a la Conselleria de Benestar Social per a implantar un centre
d'estimulació precoç, per un import de 146.000 euros aproximadament,
posteriorment, a l'agost del 2009, van aprovar per decret un conveni de col·laboració
amb una empresa d'esta ciutat, per un import de 57.429€, i ara porten eixa mateixa
proposta per a demanar-la a càrrec del Pla E-II, amb una dotació econòmica de
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172.000€ i, diu, no entén estes variants de xifres que presenten o si el que volen és
eximir a la Generalitat Valenciana de la seua responsabilitat per a dotar esta ciutat
dels servicis que li corresponen, sol·licitant de la Sra. Rodrigo Carreras un
aclariment.

Repetix que no està en contra de les propostes que presenta el grup popular,
ni en contra que Mislata tinga més instal·lacions i sistemes per a afavorir l'estalvi
energètic i per a garantir el desenvolupament sostenible. Tampoc estan en contra,
diu, que gasten quasi 950.000€ que Mislata tinga estes mesures i instal·lacions, o
que incloguen canviar la il·luminació dels semàfors, per un import de més de
207.000€, segons el projecte, però consideren que hi ha altres prioritats.

Tampoc està en contra, afirma, que incloguen dins del Pla Zapatero II, la
construcció del circuit d'educació viària, on es van gastaran més de 900 milions de
les antigues pessetes, i tampoc que incloguen el carril bici encara que, com va dir en
el Ple anterior, siga un projecte a mitges tintes, que no circumval·la Mislata i en el
que es gastaran 340.000€, quan el que vol el grup socialista és que Mislata tinga un
verdader carril bici, i no un nou pegat en esta ciutat.

Prosseguix dient que ni tan sols estan en contra que s'incloguen en el Pla
ordinadors i programes informàtics per a este Ajuntament, per un import de
300.000€, però els haguera agradat que estos projectes hagueren repercutit
clarament en els ciutadans.

Afirma que les millores en els col·legis les hauria de pagar la Generalitat, i que
inclouen càrrec d'este fons, 300.000€, considerant que amb el dit import no
solucionaran totes les deficiències que tenen els col·legis de Mislata, després de
l'abandó que han patit durant els seus deu anys de govern.

Manifesta que es contempla un gasto de deu milions de les antigues pessetes
en càmeres de control de trànsit i altres capritxos, quan estos projectes no són
prioritaris per a esta ciutat, mentres que sí ho són la residència per a la tercera edat,
les escoletes amb menjador social o solucionar els gravíssims problemes dels veïns
del carrer Pare Llansol. Afig que, si ho va a fer Diputació, que ho faça ja i no quede
només en promeses. Considera que altres prioritats són que l'Av. de la Pau tinga
dotacions esportives i els usuaris del camp de futbol ho tinguen preparat.

Assenyala que eixes són les prioritats debatudes i consensuades amb els
veïns i veïnes de Mislata, considerant que és evident que el grup popular ha perdut
el nord, atés que no sap quines són les prioritats de la ciutat i quines infraestructures
i necessitats es tenen, per la qual cosa els suggerix que baixen al carrer i parlen amb
els veïns per a adonar-se que el seu model de fer política no val en esta ciutat.

Pren la paraula el Sr. Garcia Aleixandre, portaveu del grup popular, i diu que
els errors són humans i també, quan es va publicar el primer Pla Zapatero, el Govern
d'Espanya es va equivocar en el cens d'habitants i donava a Mislata menys diners
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del que corresponia, per la qual cosa va haver de traure una segona Orde per a
rectificar, sense que per això, afirma, es demanara la dimissió del ministre. Afig que
es tracta només d'errors i que poden donar-li la importància que vullguen.

Diu compartir en un cert sentit allò que s'ha expressat pel Sr. Merenciano
Benavent abans de començar el debat, és a dir, que eixos sis o huit cèntims en què
consistixen els errors es podrien haver rectificat sense haver d'acudir a un nou Ple.

Quant al que s'ha dit pel Sr. Fernández Bielsa, diu que contestar-li és una
pèrdua de temps, atés que és l'octava vegada en què ha llegit el mateix discurs.

Prosseguix dient que l'esmena que han presentat en el programa d'actuació
social explica en què consistix el projecte, que està dirigit a afavorir la integració
social de les persones majors de la localitat, a través de la recepció de les jornades
culturals de la tercera edat, així com del programa d'eixides culturals.

Finalitza dient que el grup popular votarà a favor de l'esmena, així com de
l'acord que es porta a Ple.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i demana explicació atés que
l'esmena no està dictaminada.

Prosseguix dient que ell no ha demanat la dimissió de ningú i ha sigut
coherent, atés que en la mateixa comissió informativa va comentar tot el que havia
detectat, per la qual cosa estava clar que no tenia intenció de vindre a este Ple a
refregar els cinc o sis cèntims que hi havia d'error.

Continua dient que els errors es mantenen i, com a exemple,  passarà una
nota al Sr. Fernández Falcón de les bases que han de regir les subvencions a
associacions i clubs, perquè en la comissió que tindrà lloc demà, es discutiran les del
2009 i no les del 2010. Per això, diu, exigix al Sr. alcalde que ordene l'administració
de l'Ajuntament, a fi d'evitar errors, perquè encara que siguen humans, són molts i
açò demostra que quelcom no funciona bé.

A continuació, es dirigix al portaveu del grup socialista per a proposar-li que es
reunisquen a parlar de finançament local, perquè com va dir en el passat Ple, també
es cansa que parega que en este país tot ho fa el Sr. Zapatero, atés que els diners
ixen de la contribució de tots, per la qual cosa sol·licita que es canvie el discurs i no
es faça un discurs demagògic, sinó que es discutisca dels projectes que s'han
presentat, en els quals hi ha prioritats que no són fonamentalment de l'esquerra,
encara que açò no vol dir que cap dels projectes poguera formar part d'un programa
d'esquerres, sobretot, el bloc social.

Prosseguix dient que si es contrasten els números en referència amb el Pla
anterior, d'alguna manera s'ha millorat en qüestions mediambientals, que en el
pressupost que s’invertirà, ascendix a 1.100.000€; en educació, quasi 800.000€ i en
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gasto social, 950.000€ que, considera, són els tres eixos fonamentals en una situació
econòmica com l’existent.

Afirma que el que critica l'oposició és que tant durant el Pla E-I, com en el Pla
E-II, han presentat propostes que el Ple, tenint en compte els projectes que han
caigut perquè no obstaculitzen o per no tindre la seguretat que entraren, podria haver
contemplat. És en este sentit en què basa la seua crítica a l'equip de govern.

Finalitza demanant al Sr. alcalde, atés que és la seua responsabilitat, que
mantinga la serietat de les sessions plenàries, així com un esforç per part de tots per
a mantindre el respecte i no molestar el regidor que estiga intervenint, considerant
que és quelcom que se li deu a la ciutadania.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa, i diu que no s'ha contestat a la seua
intervenció quant al tema del centre d'atenció precoç, afegint que esta falta de
resposta es pot deure a desconeixement o a prepotència.

Continua dient que, efectivament, tots es poden equivocar però l'equip de
govern porta una ratxa que és inacceptable, perquè cada projecte o punt que porten
a este Ple municipal és un nou error.

Assenyala que en l'esmena, que han presentat un minut abans del Ple, a les
huit del matí, no hi ha un informe d'Intervenció, la qual cosa també indica que van
corrents i els dóna igual el que diguen els tècnics municipals.

Critica que es convoquen plens extraordinaris a les huit del matí i, diu, espera
que no siga per a impedir la participació dels ciutadans, per la qual cosa sol·licita que
es convoquen a unes hores prudents.

Insistix en el fet que no estan en contra de cap dels projectes que el grup
popular ha presentat però, diu, no són prioritaris. Recorda que en el 2005, van
presentar al Ple un projecte sobre la construcció d'un carril bici, que el grup socialista
va votar a favor i va donar suport des del primer dia. Este projecte, afig, estava
subvencionat per la Generalitat Valenciana i travessava pràcticament tot Mislata.
Pregunta on està eixe projecte que, afirma, era molt més seriós que este pegat que
es presenta perquè pague el Govern d'Espanya.

Diu al Sr. García de la Mota que és cert que els diners són de tots, però també
que  el Pla Zapatero invertix una suma de diners perquè és una voluntat del partit
que sosté el Govern d'Espanya, és a dir, els socialistes. Afig que s’anomena “Pla
Zapatero” per posar-li un nom, igual que als diners que hauria d'invertir el Partit
Popular a la Comunitat Valenciana s’anomena “Pla Camps” o “Pla Confiança”.

Prosseguix dient que estos “Plans Zapatero I i II” han invertit a Mislata 12
milions d'euros i ha generat 800 ocupacions directes i indirectes, mentre que el “Pla
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Camps” no ha suposat cap projecte, cap euro, cap ocupació creada, afirmant que
esta és la forma que té el Partit Popular de fer front a la crisi econòmica.

Finalitza dient que l'equip de govern ha tingut una nova oportunitat per a
presentar projectes prioritaris en esta ciutat, insistint en el fet que Mislata necessita
una residència per a la tercera edat i una escoleta infantil amb menjador social.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i critica la intervenció del Sr.
Fernández Bielsa per repetir sempre el mateix discurs. Afig que l'única cosa que
aconseguix és demostrar la seua incapacitat parlamentària i la seua falta
d'arguments, també li critica que diga constantment que l'equip de govern ho fa molt
malament, però mai el que ell faria.

Assenyala que el Sr. Fernández Bielsa ha manifestat en la seua intervenció
que en seguretat viària el cost era de 900 milions de pessetes, demana que repasse
les matemàtiques, perquè es posa les mans al cap per un error de cèntims, i
cometen un error molt més greu, atés que el projecte, amb l'IVA inclòs, suposa
502.000€, és a dir, noranta i no nou-cents milions de pessetes.

Finalitza dient que la convocatòria a les huit del matí es deu al fet que en la
comissió es va dir que, per motius de treball,  era millor que a les nou. D'altra banda,
afig, els plens extraordinaris que tracten només de matisar o rectificar, com el
present, es convocaran a les huit del matí, i es convocaran a la vesprada els que
impliquen debat polític.

Intervé la Sra. interventora per a explicar que l'informe d'Intervenció té com a
objecte exercir el control intern com a garantia de l'adopció d'acords. Respecte de la
nova esmena diu que, d'acord amb les dades que consten, Intervenció només pot
pronunciar-se en la part que es referix a les eixides culturals, perquè en la part
d'integració social, si no s'especifica res més, no pot pronunciar-se. Afig que, com
ordena la Llei d'Hisendes locals, Intervenció ha de pronunciar-se sobre l'aspecte
qualitatiu de les partides, que s'han de qualificar d'acord amb el desenvolupament o
contingut d'una memòria, per la qual cosa si no està prou aclarit, no pot pronunciar-
se amb total garantia. Respecte de les eixides culturals, afig,  Intervenció podria
pronunciar-se sobre la imputació en el capítol 2 de la classificació econòmica del
pressupost, mentres que, respecte de la integració social, hauria d'ampliar-se el
contingut perquè poguera pronunciar-se.

Conclòs el debat se sotmet a votació, en primer lloc, l'esmena presentada pel
Grup Popular, que s’aprova per vint vots a favor (Grup Popular i Grup Socialista) i una
abstenció (Grup Mixt-EUPV).

A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i el Ple de l'Ajuntament
per onze vots a favor (Grup Popular) nou abstencions (Grup Socialista) i un vot en
contra (Grup Mixt-EUPV), va adoptar l'acord següent:
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El passat 28 de gener, pel Ple de l'Ajuntament es va aprovar la relació de
projectes, actuacions i gasto social finançables a càrrec del Fons Estatal per a
l'Ocupació i la Sostenibilitat Local.

En tramitar les sol·licituds s'ha detectat l'existència de les deficiències següents:

− El programa de beques per a escoles infantils i menjadors escolars de
centres públics concertats: no pot acollir-se al pla.

− Ajuda per a ús de vivenda i alimentació: no pot acollir-se al pla la part
relativa a ajuda per a ús de vivenda.

− Intervenció educativa amb menors adolescents: ha d'especificar-se el
compromís d'inclusió en el capítol 2 del pressupost.

− S'han detectat errors aritmètics en les següents memòries en efectuar el
càlcul de l'IVA:
− Rehabilitació Centre Jove Túria.
− Projecte d'estalvi i eficiència energètica del consum dels recursos hídrics

destinats al reg existent en el parc de La Canaleta, així com ampliació
del sistema de telegestió.

− Adquisició d'equips i programes informàtics per a la gestió d'expedients
de les distintes àrees de l'Ajuntament de Mislata.

− Senyalització de trànsit per mitjà de senyals tipus LED.
− Equipament sistema radiotransmissió.
− Estalvi i eficiència en la gestió de recursos hídrics: instal·lació sistemes

d'estalvi de consum d'aigua.
− En totes les sol·licituds ha d'especificar-se l'import del projecte amb impostos

i sense impostos.

S'ha tramitat i ha sigut validada la sol·licitud relativa al projecte “Servicis d'ajuda
polivalent a domicili”.

A fi d'ajustar-se als requeriments de la convocatòria, i per a més seguretat en la
tramitació de les sol·licituds que encara no han sigut presentades, es considera
convenient adoptar un nou acord d'aprovació dels projectes, rectificant les deficiències
detectades, havent d'entendre's que quant al projecte de “Servicis d'ajuda polivalent a
domicili”, ja validat, té el caràcter de mera ratificació.

Per tot allò que s'ha exposat, i considerant que el passat 27 d'octubre del 2009
es va publicar en el Boletín Oficial del Estado el Reial Decret Llei 13/2009, de 26
d'octubre, pel qual es crea el Fons Estatal per a l'Ocupació i la Sostenibilitat Local.

Considerant que a l'empara de l'esmentada convocatòria, i atenent a l'import
de la dotació assignada a l'Ajuntament de Mislata no vinculada a gasto social
(3.780.997,00 euros, IVA inclòs), s'han redactat, d'acord amb la normativa de
desplegament regulador de la mateixa convocatòria, les memòries explicatives
individualitzades que corresponen a projectes d'inversió i actuacions finançables a
càrrec del Fons d'entre les enumerades en l'article 2, apartat 1, del citat Reial
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Decret Llei, i que no es troben previstos en el pressupost d'este Ajuntament per a
l'any 2009 ni el pressupost de 2010.

Vist que s'han redactat les memòries explicatives que concreten el destí dels
gastos corrents vinculats a programes d'actuació en l'àmbit social a què es referix
l'article 2, apartat 2, del citat Reial Decret Llei i atenent a l'import màxim de la
dotació assignada a este Ajuntament per tal concepte (947.618,00 euros, IVA
inclòs).

Considerant que, en aplicació de l'article 12 [incís c)] del mateix cos legal,
correspon al Ple de la corporació l'atribució d'aprovar la realització de les inversions
projectades i el gasto social finançable a càrrec del Fons.

S'acorda:

Primer.

Aprovar la realització dels projectes d'inversió i actuacions finançables a
càrrec del Fons d'entre les enumerades en l'article 2, apartat 1, del Reial Decret Llei
13/2009, de 26 d'octubre, i que es concreten en l'annex 1 de la present proposta
d'acord.

Segon.

Aprovar els programes d'actuació referents a gasto social finançables a
càrrec del Fons Estatal per a l'Ocupació i Sostenibilitat Local, creat pel Reial Decret
Llei 13/2009, de 26 d'octubre, i que es concreten en l'annex 2 de la present
proposta d'acord.

Tercer.

El present acord substituïx  l'adoptat el passat 28 de gener de 2010, que
resulta rectificat per este.

Quart.

En coherència amb allò que s'ha acordat en els apartats anteriors,
procedisca's a tramitar la corresponent sol·licitud de finançament de cada projecte
d'inversió i programa d'actuació social per via telemàtica i d'acord amb les
determinacions específiques que assenyala la Resolució de 2 de novembre de
2009, de la Secretaria d'Estat de Cooperació Territorial, per la qual s'aprova el
model per a la presentació de sol·licituds i les condicions per a la tramitació dels
recursos alliberats a càrrec del Fons Estatal per a l'Ocupació i Sostenibilitat Local,
creat pel Reial Decret Llei 13/2009, de 26 d'octubre.

Quint.

Assumir el compromís de no inclusió en el Pressupost municipal per a l'any
2010, dels projectes d'inversió i actuacions finançables a càrrec del Fons d'Ocupació
i Sostenibilitat Local, d'entre les enumerades en l'article 2, apartat 2 del Reial Decret
Llei 13/2009, de 26 d'octubre, i que es concreta en l'annex 1.
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Sext.

 Assumir el compromís que els gastos derivats del programa d'ajudes per a
alimentació s'imputaran al capítol 2 del pressupost de gastos per al 2010.

Sèptim.

Facultar l'Alcaldia perquè impulse i dirigisca qualssevol actuacions que
resultaren precises per a l'execució del present acord.

ANNEX 1

(Inversions i actuacions no vinculats a gasto social projectades a càrrec del
Fons d'Ocupació i Sostenibilitat Local)

DENOMINACIÓ IMPORT EUROS IMPORT EUROS
(SENSE IVA) (IVA INCLÒS)

Rehabilitació del Centre Jove Túria. 100.761,91 116.883,82

Obres de conservació i manteniment dels 258.620,69 300.000,00
col·legis públics Almassil, Ausiàs March, El
Cid, Amadeo Tortajada, Jaume I, Gregori
Maians i AU.
Construcció carril bici entre l'extrem oest 290.449,93 336.921,92
de l'Av. Gregorio Gea i el parc de la
Canaleta.
Projecte d'estalvi i eficiència energètica del 106.244,71 123.243,86
consum dels recursos hídrics destinats al
reg existent en el parc de la Canaleta, així
com l'ampliació del sistema de telegestió.
Projecte d'estalvi i eficiència energètica del 83.012,40 96.294,38
consum dels recursos hídrics per mitjà de
l'ampliació de la xarxa de reg per telegestió
en diverses zones verdes del municipi.
Construcció de circuit d'educació viària. 433.547,01 502.914,53
Construcció de vestidors en piscina 431.594,24 500.649,32
coberta Fase II.
Construcció de dos vivendes tutelades. 483.517,07 560.879,80
Adquisició d'equips i programes informàtics 128.924,97 149.552,97
per a la gestió d'expedients de les distintes
àrees de l'Ajuntament de Mislata.
Adquisició d'equips i programes informàtics 79.727,11 92.483,45
per a la gestió de nòmines i recursos
humans de l'Ajuntament de Mislata.
Senyalització de trànsit per mitjà de 152.068,96 176.399.99
senyals tipus led.
Estalvi i gestió de recursos hídrics xarxa 60.344,83 70.000,00
d'abastiment d'aigua per a la piscina
coberta des del pou municipal
Estalvi i eficiència energètica: substitució 35.362,55 41.020,56
de leds semafòrics.
Instal·lació de càmeres per al control de 57.758,62 67.000,00
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trànsit.
Equipament sistema radiotransmissió. 158.750,39 184.150,45
Estalvi i eficiència energètica: millora 30.000 34.800,00
enllumenat parc l’Almassil per un altre més
eficient.
Estalvi energètic: instal·lació de leds de 15.517,24 18.000,00
diverses potències i sistemes.
Estalvi i eficiència en la gestió de recursos 39.638,54 45.980,71
hídrics: instal·lació sistemes d'estalvi de
consum d'aigua.
Estalvi i eficiència energètica: instal·lació 54.750 63.510,00
sistema automàtic encesa de llums.
Estalvi i eficiència energètica: instal·lació 50.724 58.839,84
fototèrmica en vestidors del camp de
futbol.
Estalvi i eficiència energètica: instal·lació 208.165 241.471,40
fototèrmica en piscina coberta.

ANNEX 2

(Programes d'actuacions vinculades a gasto social projectades amb
Càrrec al Fons d'Ocupació i Sostenibilitat Local)

DENOMINACIÓ IMPORT EUROS IMPORT EUROS
(SENSE IVA) (IVA INCLÒS)

Ajudes per a alimentació 223.200 238.824
Atenció psicosocial a famílies amb 24.000 24.000
menors en primera infància
Servicis d'ajuda polivalent a domicili 218.372 233.658,04
Unitat d'atenció primerenca 172.236 172.236
Intervenció educativa amb menors i 65.000 65.000
adolescents
Programa d'absentisme escolar 26.000 26.000
Programes de convivència social per al 51.549,70 55.158,18
col·lectiu de tercera edat
Programa de foment de la integració 58.590 62.691,30
social del col·lectiu de persones majors
de la localitat: jornades culturals
Programa d'oci i temps lliure per a 45.570 48.759,90
discapacitats
Contractació d'una treballadora social a 21.290,58 21.290,58
mitja jornada

A les nou hores, per l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot això s'estén la present
acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que done fe.

L'ALCALDE, EL SECRETARI,


